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Q: Hvem representerer du?
Elevråd

Q: Hvilken skole, barnehage eller forbund representer du?
Rana ungdomsskole 9. trinn

Q: Har du spørsmål eller innspill til temaet barnets beste på systemnivå?
Vi reagerer på tidsbruken i denne prosessen. Ved forrige prosess rundt skolestruktur ble
elevene ikke hørt. Det håper vi ikke gjentar seg. Å starte med første innspillsmøte i august gir
dårlig kvalitet da elevrådene ikke har konstituert seg så tidlig i skoleåret. Vi reagerer også på at
innspillsmøtene har et voksent språk og innviklede presentasjoner. Det er ikke lagt opp til en
ordentlig dialog med ungdommene. I endringsprosesser må man ta seg god tid og lytte til de
involverte. Vi hadde besøk av vår rektor på første elevrådsmøte. Det er trygt å høre om slike
nyheter fra en av våre egne. Nå forstår vi at ikke en gang rektorene ble informert om de
eventuelle nedleggelsene før dette andremøtet. Det syns vi er ganske hårreisende. Det gir oss
ikke tillit til å tro at dere vil barnets beste.

Q: Har du spørsmål eller innspill til "duploklossene" -hvilke skoler og
barnehager som vil kunne bli vurdert i alternativene?
Elevrådet på 9. trinn ved Rana ungdomsskole mener dette om skolestruktursaken:
Uansett hvilket alternativ politikerne velger vil det bli verre for elevene. Hvis Storforshei
ungdomsskole blir nedlagt vil de elevene måtte gå på Rana u. Vi vil da få flere elever her, og
det blir trangere i klasserommene. For Storforsheielevene vil det bli svært lang reisevei med
buss (ca.6 mil for de med lengst vei), samt at det vil bli sårbart for dem å skifte skole/klasse
midt i ungdomsskoleløpet.
Hvis Skonseng barneskole, eller Storforshei barneskole blir nedlagt. Vil det bety lang reisevei
for små elever. Hvis Lyngheim skole blir nedlagt, vil de måtte gå her på Rana u. Det vil bli svært
trangt. Det vil ikke bli bra for små elever å gå sammen med ungdommer på en veldig stor
ungdomsskole.
Så uansett blir det elevene som taper på dette. Det er de som blir rammet. Vi syns det bør være
et max antall på 25 elever pr. klasse. Vi har ikke store nok klasserom til flere. På avd. Moheia
mangler vi også grupperom. Dette gjør at det blir svært lite fleksibelt, og få muligheter for
elever med spesielle behov. Vi understreker at 25 stk også er svært mange, jo færre elever det
er i klassen jo bedre er det. Lærernormen MÅ følges.

I utgangspunktet vil elevrådet at Rana kommune skal prioritere skole mer enn det de gjør nå.
Vi ligger nesten nederst på lista når det gjelder hvor mye penger kommunen bruker til hver
enkelt elev. Hvis kommunen hadde prioritert mer penger til skolen, hadde vi ikke til stadighet
hatt diskusjoner rundt skolestruktur. Dette skaper en utrygghet blant unge mennesker.


